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1 Opening

Om 14:30 uur opent mevrouw de voorzitter de Algemene Vergadering met ferme hamerslag, waarna ze
haar rol als technisch voorzitter uitlegt.

Tijdens dit punt komen Roland, Wouter en Jeroen Leeuwenstein binnen

2 Vaststelling agenda5

Zonder wijzigingen wordt de agenda vastgesteld.

3 Ingekomen stukken

Mijnheer de vice-secretaris leest alle machtigingen voor (zie bijlage B). Vervolgens draagt hij in zijn beste
Duits het ingekomen stuk van de afwezige secretaris voor, te vinden in bijlage C.

4 Vorige notulen10

Feitelijke onjuistheden

Op pagina 5 staat bij SNIC dat Skadi zegt dat A–Eskwadraat zichzelf controleert. Om verwarring te
voorkomen wordt dit vervangen door: ‘Skadi constateert dat de KasCom van A–Eskwadraat zodoende
A–Eskwadraat zelf controleert.’
Willem merkt op dat hij op pagina 7 zich helemaal niet heeft onthouden van stemming, maar voor heeft15

gestemd. Arjon zal de frase dan ook vervangen door: ‘Willem vindt de regeling onzinnig en stemt voor.’
Hieke merkt op dat Jeroen van Wolffelaer in bijlage B Jeroen van Wolffelaar dient te zijn. Arjon zal dit
veranderen.
Sophie merkt een inconsequentie op in het gebruik van achternamen bij de machtigingen. Arjon zal Jan
Jitse vervangen door Jan Jitse Venselaar.20

Dit aangepast hebbende worden de notulen goedgekeurd.

Naar aanleiding van

Lotte deelt mede dat het Jaap Koningfonds weer is gevonden. Anneke vraagt hierop of het fonds nu ook
aangesproken zal worden. Bas antwoordt dat het nog niet de vereiste hoogte heeft bereikt om Microsoft
op te kopen. Lotte vertelt dat er onlangs wel een zeer poenige bijdrage aan het fonds is gedaan door Baz25

(Bas Zoetekouw).

Cor-Jan vraagt hoe het met de NRC Battle of the Universities staat. Arjon vertelt dat Team Loll helaas is
uitgeschakeld, maar nodigt desalniettemin iedereen uit de slotmanifestatie op 1 juni te bezoeken.

Roland is benieuwd hoe het staat met de vlag. Lotte meldt dat we hierop later in de vergadering zullen
terugkomen.30

Roland vraagt of de openingstijden bevallen. Bas zegt dat de leden de vervroegde openingstijden een
succes vinden. Jacob vraagt hoe het de bestuursleden bevalt. Bas vindt het goed dat er ’s morgensvroeg
koffie is voor bestuursleden en dat het bestuur de openingstijden niet terug zal veranderen.

Jefrey wil graag dat de bladzijden van de notulen met en zonder bijlagen hetzelfde zijn, opdat zich geen
misverstanden voordoen. Arjon betreurt dat het deze keer is foutgegaan. Het secretariaat zal er bij35

volgende notulen extra op letten.

4



Notulen Algemene Vergadering 23 mei 2006

Cor Jan is benieuwd of er nog iets is vernomen van onze ereleden en of we ze nog ergens voor in willen
zetten. Bas antwoordt dat het bestuur voornemens is de ereleden een foto van hun benoeming toe te
sturen. Rianne staat echter hinderlijk in de weg op de foto van Gerard ’t Hooft. Omdat zij eerst kunstig moet
worden weggemoffeld, duurt dit langer dan verwacht. Verder heeft ’t Hooft aangegeven niet teveel te willen40

worden lastiggevallen met openingen of Comités van Aanbeveling, dus is het bestuur hier terughoudend
in.

Roland is bezorgd over het voortbestaan van de paddo’s. Lotte meldt dat het bestuur nog op zoek is naar
een humane oplossing voor de beesten en hierop zal terugkomen in de volgende AV.

Lennart merkt op dat er niet veel is gedaan met zijn opmerking over de activiteitenposters. Dit vindt hij45

op zich niet erg, maar dan moet ook niet worden gepretendeerd dat er wel iets mee wordt gedaan. Arjon
verontschuldigd zich namens het bestuur.

Jacob is van mening dat er wel erg veel vraagtekens in de notulen staan bij verwijzingen naar bijlagen.
Arjon legt uit dat dit alleen bij de versie zonder bijlagen het geval is, omdat de referenties niet meer werken.
Tevens merkt hij op dat dit niet erg is, omdat er toch geen bijlagen zijn.50

Vroeg tijdens dit punt, om 15:36 uur, verlaat Niels de vergadering. Om 15:47 doet Mirjam haar intrede.

5 Mededelingen

De voorzitter doet de volgende mededelingen:

A–Bieb

Vanaf mei beschikt A–Eskwadraat over een eigen handbibliotheek. Deze bevat werken van onder meer55

Homerus, Dickens, Christie, Wodehouse, Toonder en andere fameuze schrijvers. Vraag er naar in de
kamer. Heb jij zelf nog prachtwerken in goede staat? Dan kun je ze afgeven bij de boekverkoop in ruil
voor een koekje. De boeken van de A–Bieb bevatten een A–Eskwadraatstempel voorin en de maximale
leentermijn is twee weken.

Anneke vraagt hoe controle wordt gehouden op het uitlenen. Bas meldt hierop dat A–Eskwadraat in het60

bezit van een webcam is.

STICKY

Een aantal leden van A–Eskwadraat zou graag een aparte vereniging zien voor informatiekunde en infor-
matica. Hiertoe is STICKY in het leven geroepen.
Zij zullen door het departement als studievereniging worden erkend, op het moment dat is aangetoond dat65

er brede behoefte is aan een studievereniging voor informatiekunde en informatica anders dan A–Eskwadraat
en bovendien dat STICKY in staat is deze rol op zich te nemen.
Onafhankelijk van het besluit van het departement zal A–Eskwadraat dé studievereniging blijven van infor-
matica en informatiekunde.
Tot die tijd heeft STICKY de status ‘bijzondere commissie’ van A–Eskwadraat. Op deze manier geven we70

ze de mogelijkheid activiteiten te organiseren voor informatiekundigen en informatici.

Lennart vraagt wat een bijzondere commissie precies inhoudt. Bas legt uit dat ze een commissie zijn, in
de ruimste zin van het woord.
Cor-Jan vraagt of A–Eskwadraat nu meer dan wel minder activiteiten gaat organiseren voor informatici en75

informatiekundigen. Rianne antwoordt dat er op dat gebied niets zal veranderen.
Lennart merkt op dat A–Eskwadraat hoe dan ook gaat concurreren met STICKY. Lotte zegt dat het be-
stuur erop let dat men zo min mogelijk de wind uit elkaars zeilen neemt.
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Jeroen doet een verzoek tot het plaatsen van STICKY-activiteiten op de site. Het is immers een commis-
sie van A–Eskwadraat. Tjitske legt uit dat dit juist niet de bedoeling is, aangezien STICKY de naam van80

A–Eskwadraat niet wil voeren. Het verzoek van Jeroen zal in de overleggen tussen het bestuur en STICKY
aan de orde komen.
Cor-Jan vraagt of door de decaan ook echt zo gezegd is dat A–Eskwadraat dé studievereniging blijft. Bas
antwoordt positief. Jacob vraagt of het bestuur het ook zo ziet. Bas antwoordt dat het bestuur ook echt wil
dat A–Eskwadraat dè studievereniging blijft.85

Jacob spreekt het vermoeden uit dat er problemen onstaan met STICKY onder A–Eskwadraat. Bas ant-
woordt dat dat niet het geval zal zijn. STICKY zal niet heel het komende collegejaar onder A–Eskwadraat
vallen. Voor januari 2007 zal het departement zich buigen over de kwestie.
Thijs vraagt naar de status van SIU (Stichting Informatiekunde Utrecht). Bas vertelt dat SIU STICKY in
eerste instantie niet nodig achtte, maar er ook geen probleem van heeft gemaakt. SIU is niet verbonden90

aan het departement en A–Eskwadraat onderhoudt niet of nauwelijks contct met SIU.

SNIC

Naast Mirjam heeft ook Steven Woudenberg plaatsgenomen in de uitvoerende commissie van SNIC. Hij
zal de functie secretaris op zich nemen. Wij wensen hem succes en veel plezier.

NWERC95

In 2007 en 2008 zal het NWERC in Utrecht plaatsvinden. Door de prachtige resultaten van A–Eskwadraat-
teams de afgelopen jaren, is het gelukt om dit Europees Kampioenschap Programmeren naar Utrecht te
halen.

6 Facturering donateurs

Lotte presenteert haar voorstel tot latere boeking van de donateursinkomsten, zoals te zien in bijlage D.100

Naar aanleiding hiervan vraagt Marja of er nu dus vooraf wordt gefactureerd. Lotte legt uit dat dit niet het
geval is. Voor de donateurs verandert er niets, de facturen zijn hetzelfde en komen op hetzelfde moment
binnen, maar het maakt de administratie inzichtelijker als het wordt geboekt in het volgende jaar. Lennart
concludeert dat het een boekhoudkundig trucje is. Hierdoor rijst bij Jeroen de vraag of het wel correct is.
Lotte geeft toe dat het niet helemaal correct is, maar merkt tevens op dat het wel praktischer is. Arjon105

trekt een analogie met de fysica. Fysici doen namelijk vaak dingen die wiskundig niet correct zijn, maar
wel werken.
Jacob oppert dat vooraf factureren wellicht handiger is. Bij leden is dit nu ook het geval met contributie.
Als Lennart vraagt waarom dit handiger is, antwoordt Jacob dat de donateurs dan vanzelf op de balans
komen. Jeroen merkt op dat bij een overgang naar vooraf factureren tweemaal vlak achter elkaar moet110

worden gefactureerd. Bart vindt dit bezwaarlijk en verwarrend voor de donateurs. Jefrey vindt achteraf
factureren handiger, in verband met eventueel niet uitkomen van een almanak o.i.d.. Sophie sluit zich
hierbij aan.
Annelie stelt voor een briefje bij de twee facturen te doen, opdat het niet zo’n schok is voor de donateurs.
En wellicht een half jaar later de tweede factuur te doen om de kosten te verspreiden. Jacob vindt het115

voorstel van Annelie wel schattig, maar het gaat maar om AC 10 per jaar, dus de kostenspreiding is in het
geheel niet nodig.
Marja vraagt zich af waarom we niet een jaar overslaan met factureren. Lennart sympatiseert sterk met
dit voorstel. Jeroen verduidelijkt dat het precies is wat je wil, maar dan op een boekhoudkundig correcte
wijze.120

Johan vindt het bezwaarlijk dat bij al deze voorstellen de donateurs moeten aanpassen. Volgens Jeroen
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en Lennart merkt de donateur niets; er staat slechts een ander jaar op de factuur. Bart vindt vooraf fac-
tureren toch echt niet wenselijk, omdat de te ontvangen artikelen (vakid, almanak) niet kunnen worden
gegarandeerd.
Irene bedingt dat het donateurschap eigenlijk inhoudt dat je een gift doet. Sophie vertelt dat dit bij125

A–Eskwadraat al lang niet meer zo’n karakter heeft. Wel zou het mogelijk moeten kunnen zijn het do-
nateursgedeelte los te splitsen van een gedeelte waar een tegenprestatie tegenover staat.
Recapitulerend draagt Lotte het andere voorstel voor:

Donateurs worden voorafgaand aan het jaar gefactureerd over dat jaar. Over het jaar 2005-
2006 wordt niet gefactureerd.130

Omdat er nu meerdere voorstellen in omloop zijn wordt de vergadering om 16:18 twee minuten geschorst,
opdat het bestuur zich kan beraden over een voor te stellen stemprodecure. Om 16:20 uur wordt de
vergadering hervat.

Bart komt meteen na de heropening met een derde voorstel op de proppen, te weten

Donateurs worden voorafgaand aan het jaar gefactureerd over dat jaar vanaf het jaar 2006-2007135

Willem merkt op dat de voorstellen op deze manier veel meer verschillen.

Hierna ontstaat een discussie over de stemprocedure. Het is statutair uitgesloten om tussen drie voorstel-
len te stemmen, dus moet naar een andere oplossing worden gezocht. In ieder geval is er geen bezwaar
tegen het boeken van de donateurs in het volgende jaar, maar over hoe dit formeel moet worden opgelost
zijn de meningen verdeeld.140

Arjon zegt wat zijns inziens de beste oplossing in dit stemdillemma, namelijk: eerst een stemming over het
tijdstip van facturering. Eventueel gevolgd door een stemming over de facturering over 2005-2006. Bart
vindt dat het ook best andersom kan. Willem zegt hierop dat het probleem hetzelfde blijft. Arjon prefereert
de door hem voorgestelde volgorde, omdat er op deze manier kans is dat een tweede stemming overbodig
is.145

Na wederom gemor over statuten en stemmingen, wordt besloten dat de stemming zal geschieden zoals
Arjon die heeft voorgesteld.

Lotte geeft bij wijze van stemverklaring aan voor het eerste voorstel te zijn, in verband met eventueel niet
uitkomen van de almanak. Jan Jitse is het met Lotte eens, maar vindt dat er veel te veel discussie is voor
de zwaarte van dit onderwerp. Thijs verklaart zijn stem voor het tweede voorstel door onder de aandacht150

te brengen dat de almanak de afgelopen jaren daadwerkelijk jaarlijks is uitgekomen.

Een stemming geschiedt tussen:
Voorstel I :

De jaarlijkse bijdrage van donateurs valt voortaan in het daarop volgend financiële boekjaar

Voorstel II:155

Donateurs worden voortaan voorafgaand aan het jaar gefactureerd over dat jaar.

Voorstel I Voorstel II Onthouding
Aanwezigen 24 13 2
Machtigingen 0 1 2
Totaal 24 14 4
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Mijnheer de vice-secretaris deelt de uitslag van de stemming mede. Mevrouw de voorzitter zegt dat het
voorstel is aangenomen en zet haar woorden kracht bij met een ferme hamerslag. Hierna concludeert zij
dat een tweede stemming overbodig is.160

7 Herkomst geldoverschot

Lotte laat de herkomst van het geldoverschot zien met ondersteuning van een LATEXpresentatie, te zien als
bijlage E.

Naar aanleiding hiervan vraag Roland of de AC 100 niet terug te betalen is aan de deelnemers. Sophie
vertelt dat naar de breek per deelnemer meer geld vanuit A–Eskwadraat gaat dan de deelnemers zelf165

bijdragen.

Anneke is benieuwd waarom de rente zo slecht is ingeschat. Bas legt uit dat de rente per kalenderjaar
binnen komt en dat dit het eerste jaar is, dat er ook het hele kalenderjaar geld op de rekening heeft gestaan.
Dit geldt zowel voor de boekenrekening als de rentemeerrekening.

Thijs vraagt waarom er elk jaar zaalhuur wordt inbegroot, terwijl dit nooit wordt gebruikt. Lotte legt uit dat170

dit in overleg met de financieel directeur van de departementen is afgesproken, het bedrag dient als buffer
op de begroting.

Jacob had tijdens de vorige AV al de wens uitgesproken dat de wedstrijdpot leeg zou gaan. Hij zou het
nog steeds erg jammer vinden als hier geld in overblijft. Lotte zegt dat het bestuur haar best doet dit geld
verantwoord uit te geven.175

Annelie vraagt hoe de feest verlies heeft kunnen draaien. Lotte dat dit grotendeels komt door een factuur
van de ArenA, waarbij te veel bier in rekening is gebracht.

Mirjam vraagt wat de logica is achter de regeling van de financiën van het lustrum. Er gaat AC 1000 naar
het Lustrumfonds en verder staat er dat de Lustrumcommissie AC 800 verlies heeft gedraaid. Waarom niet
gewoon AC 200 in het Lustrumfonds. Lotte verklaart dat bijdragen vanuit het Lustrumfonds als garantiesub-180

sidie gebruikt zijn. Tevens vindt het bestuur dat er wat in het fonds moet overblijven, opdat het volgende
lustrum net zo’n succes wordt als het afgelopen lustrum. Jacob sluit zich aan bij Mirjam en zegt dat het
eleganter was geweest als eerst gewoon AC 200 in het lustrumfonds over te laten en er daarna weer AC 800
in te pompen. Lotte zegt dat dit niet in overeenstemming met het gebruik van lustrumfondsbijdragen als
garantiesubsidie is.185

Sophie vindt dat we hier niet zijn om de herkomst van het geld te bediscussiëren, maar om het geld te
verdelen. Ook Marja wil graag verder gaan.

Lennart wil graag dat de feest een keer bekeken wordt, omdat deze commissie altijd verlies draait.

Cor-Jan vraagt of het bestuur bewust over de post Imago heen is gegaan. Lotte antwoordt bevestigend
en voegt er aan toe dat er elke keer goed over uitgaven hieruit is nagedacht.190

Roland vraag wat het doel is van de stickers. Arjon vindt het niet opportuun deze vraag nu te beantwoor-
den, daar de AV dan veel te lang zal gaan duren.

Floris vraagt naar de stand van de colakas, omdat deze niet bij de tegenvallers staat. Arjon meld dat de
stand nu AC -91,85 is en dat de colakas quitte gaat draaien.

Thessa wordt tijdens dit punt afgelost door Renee. Tevens doet Thomas zijn intrede en verjaagt hiermee per direct zowel Merel195

als Jan Jitse
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8 Voorstel besteding geldoverschot

Lotte presenteert het voorstel voor de verdeling van het geldoverschot, te vinden als bijlage F

Annelie informeert wat er gebeurt als het volgende bestuur besluit de uitgaven niet te doen zoals ze hier
worden vastgesteld. Bas merkt op dat dat eerst door de AV moet.200

Cor-Jan informeert naar de wijze van stemming. Lotte deelt mede dat over het hele voorstel zal worden
gestemd. Lennart vraagt of het klopt dat we met AC 5000 winst afsluiten als er tegen het voorstel wordt
gestemd. Arjon antwoordt bevestigend.

Mirjam vraagt waarom er zoveel aan foto’s wordt uitgegeven. Bas licht toe dat het gaat om 75 lijstjes.
Sophie betwijfelt of gebouwbeheer dit wel allemaal zo tof vindt. Bas antwoordt dat er dan een ander plan205

wordt bedacht voor de foto’s.

Jacob vraagt hoe het zit met het EKP-Plan. Lotte vertelt dat het nog niet echt veel schot zit in het overleg
met de departementen. Jacob betwijfelt of de AC 400 wel nodig is. Willem vraagt of de toneelcommissie
dus AC 100 krijgt. Lotte : Ja. Willem : Waarom staat de ideeënpot ook hier? Lotte voor de ideeën van de
AV.210

Mirjam vraagt hoeveel geld er al naar de intro toegaat? Lotte : AC 7400 Thijs vraagt waarom de intro
moeite heeft met het rondkrijgen van de begroting. Lotte legt uit dat er vorig jaar niets is gebeurd dat niet
was voorzien, maar dat de intro toch ongeveer quitte heeft gedraaid. Er is aldus geld nodig voor de post
onvoorzien. Mirjam vraagt of de intro niet te enthousiast is. Annelie antwoordt ontkennend. Jacob vraagt
of er geen intro komt in het geval dat we niet meer geld toezeggen. Lotte zegt dat het alternatief is om het215

inschrijfgeld omhoog te gooien.

Anneke vraagt of kosten voor de verhuizing onder het A–Eskwadraatfonds vallen. Lotte antwoordt beves-
tigend.

Mevrouw de voorzitter kondigt aan dat er nu in de vorm van een rondvraag zal worden gevraagd naar de
mening over de onderdelen van het huidige voorstel, alsmede naar nieuwe ideeën vanuit de AV.220

Gedurende dit punt komt Jaap de vergadering binnen. Cor-Jan en Bas hebben allebei de vergadering gedurende enkele minuten

verlaten.

9 Ideeën AV

Jefrey meldt in verband met de intro dat het aantal eerstejaars ook weer zal groeien.
Jacob vindt dat de boxen van de BBCie wel erg duur zijn. Arjon en Jefrey zijn het daar niet mee eens. Het225

betreft hier boxen van goede kwaliteit, die wellicht ook wel eens op bijvoorbeeld de Intro worden gebruikt.
Jacob zou geld dat overblijft graag naar het A–Eskwadraatfonds zien gaan.
Thijs vindt het goed dat er geld naar het halfeeuwfeestfonds gaat. Verder zegt hij namens Jaap dat zowel
de gratis koffie als het EKP een goede besteding is.
Cor-Jan vindt SNIC en Intro geen goede besteding. Verder draagt hij de punten compensatie bestuur230

(beurzen en/of kleding) en inrichting kamer aan.
Jeroen vindt gratis koffie geen goed idee, maar wil wel het eerlijke deel van de koffie (verschil tussen ge-
wone koffie en Max Havelaar) op kosten van de vereniging laten komen. Verder vindt hij SNIC een goede
besteding. Hij raadt de BBCie aan de bar niet te klussen maar te kopen en ziet graag meer geld in het
A–Eskwadraatfonds.235

Marja is tegen gratis koffie. Verder wil ze meer in het A–Eskwadraatfonds en in de ideeënpot.
Sophie spreekt zich uit tegen de introuitgave.
Tevens doet Lennart dat en hij voegt daar SNIC en de gratis koffie aan toe. De laatste omdat de consump-
tie sterk zal stijgen. De foto’s kunnen wat hem betreft uit de pot verslaggeving. De ideeënpot mag van hem
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meer gespekt worden.240

Sander is tegen SNIC.
Ruud vindt dat de breek deelnemersbijdrage omlaag kan en is het verder eens met Lennart.
Steven is voor SNIC.
Barbara is voor SNIC en Intro. Verder geeft ze liever meer geld uit aan extra boxen dan aan gratis koffie.
Roland vindt Intro een slechte besteding en wil meer geld in het A–Eskwadraatfonds.245

Jeroen Leeuwenstein is tegen de gratis koffie.
Wouter vindt het plan van het bestuur prima en wil verder graag dat de Guide to LATEX wordt aangeschaft.
Sjoerd wil graag meer geld voor de kamer in het speciaal voor een nieuwe koelkast en juicht het voorstel
van gratis koffie toe, omdat mensen de niet betalen nu de dupe zijn van mensen die dat vertikken.
Willem vind toneel niet goed. Gratis koffie en bestuursbeurzen wel.250

Kristof is tegen gratis koffie.
Caroline is voor gratis koffie, tegen SNIC. Verder vindt ze dat er veel geld gaat naar het toneel en kan er
haars inziens meer naar het A–Eskwadraatfonds i.v.m. de verhuizing.
Roel tegen gratis koffie en tegen de bar voor de BBCie. Dit laatste in verband met zijn eigen gezondheid.
Verder mag er meer naar de breek en is toneel een goede besteding.255

Floris is tegen gratis koffie en de foto’s van de mentorgroepjes van de intro vindt hij ook maar onzin.
Robbin ageert voor meer geld naar het A–Eskwadraatfonds. Verder vindt hij de foto’s van de intro en de
ideeënpot een goede besteding. Gratis koffie vindt hij niet goed. Ook vraagt hij naar de ICT. Lotte meldt
dat wordt gefinancierd uit het computerfonds en dat daar nu geen extra geld voor nodig is.
Annelie is voor intro, maar tegen de foto’s van de intro en de gratis koffie.260

Irene Tegen gratis koffie en foto’s van intro. Verder vindt ze de intro goed en wil ze meer geld voor het
A–Eskwadraatfonds in verband met de tijdelijke huisvesting.
Thomas vindt tot nu toe alle ideeën goed. Verder draagt hij het idee aan 2 enkeltjes voor Cornelis en
Lodewijk naar hun natuurlijke habitat aan te schaffen.
Mirjam tegen de intro-uitgave, deelnemers betalen maar meer. Ook tegen gratis koffie. Voor een bar.265

Naar aanleiding van dit rondje concludeert de voorzitter, dat de volgende punten voor discussie in aanmer-
king komen: Intro, Toneel, Koffie, SNIC en foto’s intro.

Intro
Sophie meldt dat ze dit geld liever over heeft dan dat het naar de Intro gaat. Cor-Jan sluit zich hierbij aan270

en oppert dat er wellicht meer aan sponsoring kan worden gedaan. Deze optie wordt van verscheidene
kanten in twijfel getrokken.

Lennart vraagt of we het geld niet uitgeven om het uitgeven. Hij vindt hierover weinig medestanders.

Mevrouw de voorzitter stelt een verkennende stemming voor over het voorstel:275

De Intro2006 zal AC 750 extra ter besteding hebben.

Voor Tegen Onthouding
Aanwezigen 20 4 4
Machtigingen 1 0 1
Totaal 21 4 5

Arjon stelt voor over alle discussiepunten een verkennende stemming te houden. Hier wordt geen bezwaar
op gemaakt.

Toneel280
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Caroline vraagt waarom er meer aan toneel moet worden uitgegeven. Bas vertelt dat er een mooiere
locatie van wordt bekostigd en dat er meer decorstukken moeten komen, dan bij het stuk van vorig jaar.
Sjoerd meldt dat er ook al kosten zijn gemaakt voor het geflopte stuk. Lotte wil graag dat de ToneelCie
nu alvast aan de slag kan met het voorbereiden van het toneelstuk. Jacob vraag of het niet uit fondsen te
halen is, waarop Bas meldt dat alles is aangeschreven. Thijs vindt het een goed plan!285

Er wordt een verkennende stemming gehouden over het volgende voorstel:

Voor de toneelcommissie wordt AC 100 extra ter beschikking gesteld.

Met het voorstel wordt ingestemd door een overweldigende meerderheid.

Koffie
Jefrey vindt het verstrekken van gratis koffie drempelverlagend en derhalve goed en vindt in Jacob een290

medestander. Thijs merkt op dat de doelgroep nog niet in een van de andere plannen wordt bereikt.

Een verkennende stemming wordt gehouden over het volgende voorstel:

Voortaan zal de koffie, thee, melkpoeder en suiker in de kamer gratis worden verstrekt en
hiervoor wordt AC 500 uitgetrokken

Voor Tegen Onthouding
Aanwezigen 15 11 1
Machtigingen 0 0 2
Totaal 15 11 3

295

SNIC
Cor-Jan denkt dat het beter is dit geld uit te geven aan betere promotie van het SNIC. Steven zegt dat dat
niet nodig is, daar er genoeg geld voor beschikbaar is. Lennart bedingt dat niemand AC 15 echt zal missen.
Steven is van mening dat studenten toch makkelijker afscheid van AC 10 kunnen nemen dan van AC 15.

Lotte noemt als argumenten voor dat het studieinhoudelijk is en dat het nu financieel ondersteund kan300

worden.

Een verkennende stemming wordt gehouden over het volgende voorstel:

Om de entreeprijs van het SNIC voor A–Eskwadraatleden te kunnen verlagen van AC 15 naar
AC 10 wordt AC 250 uitgetrokken.

Met het voorstel wordt ingestemd door een overweldigende meerderheid.305

Foto’s intro
Bas licht toe dat de ViCie het zal regelen en dat de foto’s ook meerwaarde hebben voor het archief. Thijs
vraagt of de Boekcom wel eens van fotoweb heeft gehoord. Mijnheer de Boekcom schijnt zich daar vaag
iets van te kunnen herinneren. Caroline denkt dat het vooral gaat om de herinneringen aan de Intro en
niet om foto’s. Lotte meldt dat de foto’s buiten de kamer komen. Nadat er enige discussie is over wat voor310

soort foto’s er dan moeten hangen, geeft Thijs te kennen dat hij iets met foto’s buiten de kamer een goed
plan vindt en dat er nog niet vast hoeft te liggen wat voor foto’s dat dan zijn. Bas voegt hier aan toe dat
mensen die niet in de kamer komen, toch die foto’s zien.

Er wordt een verkennende stemming gehouden over het volgende voorstel:
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Voor het ophangen van foto’s van A–Eskwadraatactiviteiten elders in het gebouw dan in de315

kamer wordt AC 165 uitgetrokken.

Met het voorstel wordt ingestemd door een overweldigende meerderheid.

Hiermee zijn de punten uit het voorstel behandeld.
Rianne noemt alle vanuit de AV geopperde ideeën op:
Breek, Bestuursbeurzen, Bestuurskleding, Tickets Cornelis en Lodewijk, Guide to LATEX en een nieuwe320

koelkast.

Lotte verwoordt over deze punten het standpunt van het bestuur.
De breek wil het bestuur niet meer geld geven, omdat er anders meer geld per breekdeelnemer van
A–Eskwadraat komt dan van de deelnemer zelf.
Bestuursbeurzen en bestuurskleding zijn uitgaven met een stuctureel karakter, terwijl deze meevaller325

slechts incidenteel is. Daarom is het bestuur niet van plan daar geld van deze meevaller voor te reser-
veren.
Ook aan de tickets voor Cornelis en Lodewijk is het bestuur niet van plan geld uit te geven. Op de volgende
AV zal het bestuur met een humane oplossing voor de schildpadden komen, maar zij denkt niet daar veel
geld voor nodig te hebben.330

De Guide to LATEX lijkt het bestuur een prima aanschaf.
De extra koelkast lijkt haar niet nodig.
Sophie vraagt zich af waarom ze hier zit, want alle ideen worden meteen afgekapt. Lotte antwoordt hierop,
dat ze slechts het standpunt van het bestuur heeft verwoord.

Jefrey vraagt namens Mirjam waarom het afgelopen EKP geen geld heeft gekregen en waarom de deel-335

nemersbijdrage van de lift niet omlaag kan. Lotte legt uit dat de EKP geen geld had gekregen, omdat de
manier waarop het aan was gevraagd niet de juiste was. Hieraan is niets veranderd nu er een geldover-
schot is. Bovendien trekken we liever geld uit voor een structurele oplossing. De liftbijdrage is niet zo hoog
dat deze verlaagd diende te worden. Het bestuur heeft het wel overwogen.

Willem draagt nog twee ideeën aan die eerder niet zijn overwogen. Meer geld in het A–Eskwadraatfonds340

en Geld niet uitgeven. Verder vindt hij het slecht dat de ideeën niet besproken worden. Rianne zegt dat
lang van tevoren bijna iedereen al is gepolst over ideeën. Daar hebben we het uitgebreid over gehad.

De vergadering wordt voor een half uur geschorst om 18:34 uur. Onder het genot van koffie, thee en taart
vieren alle aanwezigen pauze.

Johan neemt tijdens dit gedeelte van het punt de benen. Zijn voorbeeld wordt gevolgd door Bart, Tjitske, Paul, Mirjam, Wilke,345

Wouter, Roland en Renee. Bart keert weer terug en Anneke, Kristof, Jeroen Leeuwenstein en Sjoerd verlaten de vergadering.

Vlak voor de vergadering wordt geschorst gaan Floris, Marja, Steven, Barbara, Jeroen Schot, Sander en Jacob weg, waarvan

alleen Floris nog vóór de hervatting van de vergadering terugkeert.

De vergadering wordt hervat om 19:06 uur.

Na de heropening zijn aanwezig: Annelie, Arjon, Bart, Bas, Cor-Jan, Floris, Irene, Jacob, Jefrey, Jeroen Schot, Lennart, Lotte,350

Marja, Peter, Rianne, Robbin, Ruud, Sophie, Thijs, en Willem

Rianne deelt mede dat alle ideeën nog even ter sprake zullen komen. Lotte zal eerst uiteenzetten hoe het
bestuur er over denkt, waarna er ruimte is voor een korte discussie. Lotte meldt dat het bestuur geen geld
wil uittrekken voor de tickets van Cornelis en Lodewijk. De breek willen we oo niet extra subsidiëren.
Lennart denkt dat de breek wellicht meer aan promotie kan doen. Irene adviseert te promoten op een355

moment met breed bereik.

Lotte meldt dat het bestuur de bestuursbeurzen en -kleding pas op de volgende AV wil bespreken, omdat
dit een incidenteel overschot is en de bestuursbeurzen en bestuurskleding een structureel probleem is.
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Cor-Jan vraag waarom het de volgende AV moet, terwijl er nu ook mogelijkheid is dit te bespreken. Willem
vindt het jammer dat er nu geen geld in gaat. Jacob zegt dat A–Eskwadraat voldoende middelen heeft,360

zodat er altijd wel geld is als we besluiten hieraan geld uit te geven. Irene vindt dat ook de gratis koffie dan
niet incidenteel is, hoewel ze het verschil tussen structureel en incidenteel geld niet zo goed ziet. Lennart
merkt op dat het bij de bestuursbeurzen en -kleding ook een principiële keuze betreft. Bart zegt dat het
daarom ook veel moeilijker is om terug te draaien. Cor-Jan vraagt hoe het de volgende AV dan zal worden
besproken. Rianne is van mening dat er een taboe op rust dat eerst doorbroken dient te worden. Thijs365

vindt het goed als er een afgebakende discussie over komt, waarbij het overschot geen rol kan spelen in
de beslissing Sophie wil liever wachten i.v.m. de herverdeling. Rianne zegt dat het sowieso de volgende
AV aan bod zal komen. Cor-Jan benadrukt dat het principieel is en dus niet om de bedragen gaat.

Lotte zegt dat het bestuur geen geld uit wil trekken voor een extra koelkast.

Lotte presenteert een nieuw voorstel, dat van het vorige voorstel verschilt op twee punten. De AC 500,370

die bij Koffie, Thee, Melk en SuikerCie stond gaat in het A–Eskwadraatfonds. De AC 400 die nog niet was
verdeeld zal naar de ideeënpot gaan.
Thijs merkt op dat Jaap Koning er flink bij in is geschoten. Arjon zegt dat het niet gepast is, omdat het wel
een erg poenige bijdrage zou zijn.

Jacob wil zo min mogelijk in de ideeënpot, want alle ideeën kunnen ook uit het A–Eskwadraatfonds worden375

gefinancierd.

Jefrey merkt op dat de bekostiging van de verhuizing van A–Eskwadraat door de faculteit kan worden
bekostigd, want zij willen ons wel hebben. Dus hoeft er geen extra geld te komen voor de verhuizing.

Mevrouw de voorzitter vraagt of er nog opmerkingen zijn

Sophie vraagt waarom het bestuur niet meer terug is gekomen op haar argumentatie om geen geld te380

geven aan de Intro. Bart zegt dat de AC 750 er sowieso moet komen en de meerderheid van de AV heeft
nu besloten dat het uit dit potje komt, dus het is zo. Annelie herinnert zich dat Sophie ook heeft gezegd
dat niemand het zou snappen. Arjon vindt dat ze haar stem had kunnen verheffen als ze nog iets wilde
zeggen. Op aandringen van Jacob geeft Sophie haar argumentatie. Ze vindt dat er niet meer geld vanuit
A–Eskwadraat moet komen dan de deelnemers zelf bijdragen. Jefrey is het met haar eens dat er veel geld385

naar toe gaat en dat er wellicht ook vanuit de faculteit meer geld voor moet komen, omdat het immers een
facultaire introductie is, maar dat er in deze situatie geld moet worden gegeven. Lennart vindt dat het wel
incidenteel moet blijven.

Willem vindt het jammer dat er nu geen ‘zwevend’ geld meer overblijft omdat alles in het A–Eskwadraatfonds
terecht komt.390

Marja vindt dat het probleem dat we eerst met het eigen vermogen hadden, hebben verplaatst door veel
te veel in het A–Eskwadraatfonds te stoppen. Sophie is het daar niet mee eens en vindt dat er nodig weer
eens wat in het A–Eskwadraatfonds terecht moest komen, omdat het de afgelopen tijd zwaar verloederd
is. Het moet een buffer zijn voor de mindere jaren.

Tijdens dit punt vertrekt Cor-Jan en is Robbin tijdelijk de hort op395

10 Stemming over herverdeling

Mevrouw de voorzitter kondigt een stemming aan over de volgende herverdeling.

13



Notulen Algemene Vergadering 23 mei 2006

Intro 2006 e 750,00
BBCie boxen en bar e 550,00
Toneel 05-06-07 e 500,00
EKP Reiskosten 06-07 e 400,00
SNIC - deelnemer bijdrage e 250,00
Foto’s intro e 165,00
Ideeënpot e 100,00

e 2.715,00

A–Eskwadraatfonds e1311,62
Actieveledenfods e 250,00
Halfeeuwfeestfonds e 133,38

e 1.695,00

Totaal e 4.410,00

Het resultaat van deze stemming is als volgt.

Voor Tegen Onthouding
Aanwezigen 17 2 0
Machtigingen 2 0 3
Totaal 19 2 3

400

Aldus wordt het voorstel aangenomen.

Jeroen vraagt naar de vraag die Roland had naar aanleiding van de notulen over de vlag. Lotte : O, ja.
Het bestuur vindt het niet nodig een vlag te hebben. Lennart meldt dat we voor AC 250 maarliefst 5 vlaggen
kunnen maken. Jefrey vraagt zich af of het er wel zoveel moeten zijn. Lennart zegt dat de AP op de vlag
zit. Lennart en Annelie zeggen toe dat de Abteilung Publizität de volgende AV met een voorstel zal komen405

aangaande de vlag(gen).

11 Activiteiten

De ComInt presenteert vol trots zijn activiteitenoverzicht.

Jefrey merkt op dat hij Bart niet kan vinden. Arjon biecht op dat hij hem ook wel erg goed heeft verstopt.
Jeroen staat op de foto met square, het publiek vraagt zich af wat daarmee bedoeld wordt.410

Jacob spot Bart op de Actieve Leden Foto.

Willem schittert op de apenkooifoto’s

Sander sluipt gedurende dit punt de vergadering weer binnen

12 W.V.T.T.K .

Gedurende de vergadering heeft zich geen W.V.T.T.K.aangediend, dus hamert mevrouw de voorzitter door415

naar de rondvraag.
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13 Rondvraag

Floris vraagt of er nog taart is. Rianne antwoordt bevestigend door te zeggen dat alles op mag.
Willem vindt het Jeroens idee om Max Havelaar koffie te gaan schenken. Van meerdere kanten wordt hem
hierop verteld dat Max Havelaar per AV-besluit de enige koffie is die in de kamer mag worden gedronken.420

Willem vraagt hoe het zit met het aanpassen van het Huishoudelijk Regelement. Bas antwoordt dat dit de
volgende AV wordt besproken.
Jeroen informeert namens Cor-Jan of er duidelijkheid is over de subsidiehoogte van de drie departementen
volgend jaar. Lotte meldt dat vóór het maken van de begroting voor volgend jaar overleg zal plaatsvinden
met de financieel directeur.425

Jeroen vraagt of er al duidelijkheid is over de huisvesting. Bas vertelt dat hij van alles kan vertellen, maar
dat het erop neerkomt dat er alom onduidelijkheid heerst, het bestuur houdt dit wel nauwlettend in de ga-
ten.
Jeroen vraagt of STICKY tijd krijgt op de intro. Rianne meldt dat er ruimte is op het ANJSSTM. Verder
moeten ze het maar uitzoeken met het departement.430

Jeroen zegt mede namens Cor-Jan dat hij de openingstijden toppie vindt.
Jeroen wenst de vice-secretaris veel succes met het uitwerken van de notulen.
Sophie vindt het ongepast dat er bier wordt gedronken op de AV.
Sophie vindt dat A–Eskwadraat moet eisen dat STICKY-activiteiten op de A–Eskwadraatsite komen. Bart
ageert dat daarmee moet worden uitgekeken, het duurt slechts een jaar. Lennart merkt op dat het onze435

onderhandelingspositie verzwakt. Thijs vindt ook dat we er niets mee winnen en dat het beter in goede
dialoog kan worden opgelost.
Lennart vraagt hoe actiebereid het bestuur is inzake huisvesting. Bas : “Zeer”. Lennart vraagt of de ge-
zelligheidskamer op de eerste verdieping nog haalbaar is. Bas antwoordt dat dat een gepasseerd station
is, inmiddels maken we ons hard om ongeveer hetzelfde te krijgen in het Aardwetenschappengebouw.440

Lennart drukt het bestuur op het hart niet zozeer de toplaag te beı̈nvloeden, maar juist de Jenny’s (not. de
gewone medewerkers) voor A–Eskwadraat te winnen. Het bestuur neemt dit advies te harte.
Lennart vraagt hoe de financiën van STICKY geregeld zijn. Lotte meldt dat er nog geen toezeggingen zijn
gedaan en dat het hooguit gaat om een bedrag van orde AC 100.
Lennart vraagt of de S2–vlag nog kan worden toegevoegd aan de collectie. Jacob herinnert zich dat daar445

al een keer een foto op A2-formaat van is gemaakt en dat deze eigenlijk moet worden opgehangen. Het
bestuur zegt toe te gaan zoeken naar dit prachtexemplaar.
Bart zou graag zien dat er een groep of commissie komt die de vorm van besturen bij A–Eskwadraat eva-
lueert en eventueel nieuwe ideeën oppert om het besturen aantrekkelijker en/of aangenamer te maken.
Het bestuur buigt zich hierover en is voornemens hier bij de volgende AV op terug te komen.450

Jacob meldt namens Hieke dat het jammer is dat er zo weinig serieus kamerdienst wordt gedraaid. Aanwe-
zigheid van het bestuurslid is goed voor het gezicht naar buiten en tevens is het een goed aanspreekpunt.

Jacob wil een voorstel doen om de Koffie, Thee, Melk en Suiker (KMT&S) toch gratis te maken en wel om
de volgende twee redenen. A–Eskwadraat heeft veel geld en het kost maar zo’n AC 500 per jaar. Verder455

vindt hij het een goed gebaar naar de leden. Mirjam is bang dat het bedrijf van de koffie-automaten boos
wordt. Dit is echter geen punt, want de koffie is niet openbaar, maar alleen voor leden. Jacob wil afhankelijk
van de stemming tot stemming overgaan. Ruud vindt dat de koffie nu al zo goedkoop is, dat het nauwelijks
nieuwe mensen zal trekken. Sophie vraagt of het geld niet beter uit te geven is aan mokken. Jefrey zegt
dat bij de uitwijk milieumokken en bij het boekhok A–Eskwadraatmokken te koop zijn. Bij Drift ’66 is er ook460

gratis koffie en daar gaat alles goed, aldus Lotte . Thijs oppert een proefperiode tot de jaarvergadering.
Mevrouw de voorzitter kondigt een stemming over het volgende voorstel aan:

Voortaan zal er gratis Koffie, Thee, Melkpoeder en Suiker in de kamer aanwezig zijn.
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Voor Tegen Onthouding
Aanwezigen 12 7 0
Machtigingen 2 2 1
Totaal 14 9 1

Het voorstel is aangenomen.465

Jacob complimenteert de vice-secretaris met het notuleren van deze AV. Arjon antwoordt dat het nog
maar te bezien valt of hij te becomplimenteren is.
Jacob feliciteert Steven met zijn secretarisschap in de commissie van SNIC.
Jefrey vraagt namens Mirjam waarom de mededeling over de AV niet op openbaar stond. Lotte legt uit
dat de sponsors die de site bezoeken niet hoeven te weten dat we geld over hebben.470

Jefrey feliciteert de Escapade met het binnenhalen van het NWERC. Jacob grijpt deze gelegenheid aan
om te melden dat de Escapade het domein www.nwerc.eu reeds heeft bemachtigd.
Jefrey vindt het mobiel-oplaadpunt een goed initiatief. Jacob vraagt waarom de siemensoplader ontbreekt.
Lotte is daarmee bezig.
Rianne nodigt alle aanwezigen uit om een drankje te komen nuttigen in de kamer.475

Lotte bedankt iedereen hartelijk voor de inbreng.

14 Sluiting

Om 20:32 uur sluit mevrouw de voorzitter de vergadering en jaagt met drie stevige tikken de spijker in de
vergaderplanck, waarna ze er voor de zekerheid nog twee op laat volgen.
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A Aanwezigen

Anneke Batenburg
Annelie Vink
Arjon van Lange
Barbara Pieters
Bart Goltstein
Bas van Schaik
Caroline Jagtenberg
Cor-Jan Jager
Floris Muller
Hieke Huistra
Irene Kuling
Jacob Kleerekoper
Jan Jitse Venselaar
Jefrey Lijffijt

Jeroen Leeuwenstein
Jeroen Schot
Johan Konter
Kristof de Bruyn
Lennart de Groot
Lotte van den Berg
Marja van Aken
Merel Jansen
Mirjam Hart
Paul Brinkkemper
Peter van de Werken
Renee Hoekzema
Rianne ’t Hoen (voorzitter)
Robbin van Santen

Roel Stijl
Roland Vaandrager
Sander Kupers
Sjoerd Boersma
Sophie Verberne
Steven Woudenberg
Thessa Fokkema
Thijs Kinkhorst
Thomas Rot
Tjitske Visser
Wilke van der Schee
Willem Boskaljon
Wouter Duivesteijn

B Binnengekomen machtigingen

De volgende machtigingen zijn voor aanvang van de vergadering ingediend:

Gevolmachtigde Volmachtgever

Thijs Kinkhorst Jan Jitse Venselaar
Thijs Kinkhorst Jaap Eldering
Jacob Peter Kleerekoper Hieke Martine Huistra
Paul Brinkkemper Tim Kuis

Tijdens de vergadering zijn de volgende volmachten binnengekomen:

Gevolmachtigde Volmachtgever

Jeroen Schot Steven Woudenberg
Annelie Vink Barbara Pieters
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C Kaart S.J. van Leeuwen

wegens ruimtegebrek geschrapt
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Donateurs

1 / 1

De jaarlijkse bijdrage van donateurs vallen voortaan in het
daarop volgend financiële boekjaar.

Notulen Algemene Vergadering 23 mei 2006

D Voorstel donateurs
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Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

1 / 6

Herkomst geldoverschot

Lotte van den Berg

23 mei 2006

Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

2 / 6

Meevallers - zeker

Sponsoring e 4.400,-
Zaalhuur e 1.200,-
Jaarverslagen e 1.020,-
Rente e 580,-
Lidmaatschappen e 360,-
Ouderdag 05-06 e 300,-
Breekend 05-06 e 100,-

e 7.960,-

Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

3 / 6

Meevallers - geschat

Verslaggeving e 120,-
Wedstrijdbijdragen e 100,-
Ideeënpot e 100,-

e 320,-

Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

4 / 6

Tegenvallers - zeker

Feest - e 1.000,-
Lustrum - e 800,-
Imago - e 670,-
Reiskosten bestuur - e 150,-

- e 2.620,-

Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

5 / 6

Tegenvallers - geschat

Donateurs (?) - e 500,-
Kopiën/printen - e 250,-
Diversen - e 100,-

- e 850,-

Meevallers

zeker

geschat

Tegenvallers

zeker

geschat

Tussenstand

6 / 6

Tussenstand financiën 2006-2006

Meevallers Tegenvallers
zeker e 7.960,- zeker - e 2.620,-
geschat e 320,- geschat - e 850,-

e 8.280,- - e 3.470,-

totale meevaller van e 4.810,-

Notulen Algemene Vergadering 23 mei 2006

E Herkomst geldoverschot
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Voorstel

1 / 1

Voorstel herbestemming gelden

Intro 2006 e 750,00
BBCie boxen en bar e 550,00
Toneel 05-06-07 e 500,00
Koffie, Thee, Melk & SuikerCie e 500,00
EKP Reiskosten 06-07 e 400,00
SNIC - deelnemer bijdrage e 250,00
Foto’s intro e 165,00
Ideeënpot e 100,00

e 3.215,00

A–Eskwadraatfonds e 811,62
Actieveledenfods e 250,00
Halfeeuwfeestfonds e 133,38

e 1.195,00

Totaal e 4.410,00

Notulen Algemene Vergadering 23 mei 2006

F Voorstel besteding geldoverschot
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